
Protokół z posiedzenia XLVIII Sesji Rady Gminy Kłodawa, 
która odbyła się w dniu 22 lutego 2023r. 

w Gminnym Centrum Kultury w Kłodawie. 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona otworzył obrady XLVIII Sesji Rady  
Gminy Kłodawa. 
 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 
Na podstawie dołączonej listy obecności oraz logowań w systemie e-Sesja Przewodniczący 
Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona stwierdził, że w obradach XLVIII Sesji uczestniczy 15 
radnych, wobec czego obrady są prawomocne. 
Radni obecni: 
1. Bożena Adamczak 
2. Gerard Bieryło 
3. Henryk Brzana 
4. Ryszard Burzawa 
5. Katarzyna Chmiel-Dera 
6. Rafał Chodkiewicz 
7. Wanda Grabowska 
8. Andrzej Korona 
9. Jan Kubera 
10. Roman Leśnicki 
11. Janina Maciejewska 
12. Benedykt Piotrowski 
13. Ireneusz Winnik 
14. Wiesław Witczyk 
15. Damian Żołędziejewski 
 
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad (druk nr 670 ). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poprosił o rozszerzenie porządku 
obrad o informację dotyczącą realizacji funduszu sołeckiego. W związku z brakiem innych 
wniosków Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 1 w sprawie: 
Rozszerzenie porządku obrad o punkt dotyczący rozpatrzenia informacji o realizacji funduszu 
sołeckiego. 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 



Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Nie zgłoszono uwag do protokołu w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy Andrzej 
Korona poddał jego przyjęcie pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 2 w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
 
5. Rozpatrzenie informacji: 
a) Wójta o jej działalności w okresie międzysesyjnym (druki nr 671,672,673). 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonej informacji. 
 
b) o pozyskiwaniu środków pozabudżetowych w 2022 roku (druk nr 674 ). 
Radny Roman Leśnicki zwrócił uwagę na błąd w kwocie w pozycji – triathlon Kłodawski – 
brak jednego zera. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak przeprosiła za błąd i poprosiła o poprawkę. 
c) o realizacji funduszu sołeckiego w 2022 roku (druk nr 685). 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonej informacji. 
 
6. Rozpatrzenie sprawozdań 
a) z działalności placówek kulturalnych w 2022 roku (druki nr 675,676 ). 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonej informacji. 
 
7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a) zmiany uchwały nr XXVII/246/2021 Rady Gminy Kłodawa z dnia 28 kwietnia 2021r. w 
sprawie utworzenia żłobka gminnego w Kłodawie oraz nadania statutu (druk 677). 
Sekretarz Gminy Karolina Niciejewska omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki  przedstawił pozytywną opinię odnośnie 
projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona zarządził 
głosowanie. 
Uchwała został przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLVIII/424/2023. 
Głosowanie nr 3 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/246/2021 Rady Gminy Kłodawa z dnia 
28 kwietnia 2021r. w sprawie utworzenia żłobka gminnego w Kłodawie oraz nadania statutu 



(druk 677). 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała został przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLVIII/424/2023. 
 
b) nadania nazwy ulicy w miejscowości Łośno (druk 678). 
Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki  przedstawił pozytywną opinię odnośnie 
projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie nr 4 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Łośno (druk 678). 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała został przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLVIII/425/2023. 
 
c) nadania nazwy ulicy w miejscowości Łośno (druk 679). 
Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki  przedstawił pozytywną opinię odnośnie 
projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie nr 5 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Łośno (druk 679). 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 



Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała został przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLVIII/426/2023. 
 
d) nadania nazwy ulicy w miejscowości Santocko (druk 680). 
Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki  przedstawił pozytywną opinię odnośnie 
projektu uchwały. 
 
Radny Jan Kubera zwrócił uwagę, że każda ulica ślepa zgodnie z ustawą powinna się kończyć 
nawrotką. To jest sprzeczne z prawem. Uważam, że nazwę ulicy  powinniśmy nadać dopiero 
po wybudowaniu nawrotki przez właścicieli drogi.  
 
Kierownik Jerzy Jesis odpowiedział, że działki zostały wydzielone w trybie rolnym. Została 
wydzielona droga o szerokości 6 metrów. Planiści uznali, że ta szerokość drogi wystarczy i 
plan z taką szerokością drogi został zatwierdzony. 
 
Radny Benedykt Piotrowski zwrócił uwagę, że temat dotyczy nadania nazwy ulicy a nie tego 
w jakiej technologii została wybudowana. 
 
Kierownik Szurgot – Miłosz   wyjaśniła, że jest to droga rolna i nie podlega pod ustawę o 
drogach ani pod rozporządzenia. To jest teren do obsługi gruntów rolnych i spełnia wszystkie 
wymagania które dotyczą takich terenów. 
 
W związku z brakiem innych uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie nr 6 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Santocko (druk 680);.  
 
Wyniki głosowania 
za: 14, przeciw: 0, wstrzymał się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
wstrzymał się (1) 
Jan Kubera 
Uchwała został przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLVIII/427/2023. 
e) wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Kłodawa (druk 681). 



Kierownik Jerzy Jesis omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię w sprawie projektu uchwały.  
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie nr 7 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Kłodawa (druk 681). 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała został przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLVIII/428/2023. 
 
f) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Kłodawa oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia tej umowy (druk 682). 
Kierownik Jerzy Jesis omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię w sprawie projektu uchwały.  
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie nr 8 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia tej umowy (druk 682). 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 



Żołędziejewski 
Uchwała został przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLVIII/429/2023. 
 
g) wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Kłodawa (683/2023). 
Kierownik Jerzy Jesis omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię w sprawie projektu uchwały.  
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie nr 9 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Kłodawa (683/2023). 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała został przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLVIII/430/2023. 
 
h) zmiany uchwały nr XLVI/411/2022 Rady Gminy Kłodawa z dnia 28 grudnia 2022r. w 
sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 
jest Gmina Kłodawa oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków (druk 684). 
Kierownik Agnieszka Szurgot - Miłosz omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa przedstawił pozytywną 
opinię w sprawie projektu uchwały.  
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie nr 10 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/411/2022 Rady Gminy Kłodawa z dnia 
28 grudnia 2022r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 
lub zarządzającym jest Gmina Kłodawa oraz warunków i zasad korzystania z tych 
przystanków (druk 684). 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
Uchwała został przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XLVIII/431/2023. 
 
8. Wolne wnioski. 
Sołtys sołectwa Rybakowo poprosiła żeby na podstawie monitoringu zweryfikować 
przekraczalny tonaż  pojazdów wywożących drewno z lasu; aby w miejscach w których nie 
ma chodników ustawić znak „strefa zamieszkania”; ustawienie lampy przy ul. Dębowej (przy 
współudziale finansowym mieszkańców); odnowić ogrodzenie przy mostku na zbiegu ulic 
Letniskowej i Borówkowej. 
 
Radna Janina Maciejewska odpowiedziała, że na spotkaniu z przedstawicielami 
Nadleśnictwa temat przekraczania tonażu był omawiany i Pan Leśniczy poprosił o spisanie 
numerów rejestracyjnych i zgłoszenie do Nadleśnictwa. 
 
Kierownik Agnieszka Szurgot – Miłosz odpowiedziała, ze gmina zwróci się z prośbą o 
kontrolę do ITD. Odnośnie lampy poprosiła, aby mieszkańcy zwrócili się do Urzędu w celu 
omówienia szczegółów. 
 
Radny Jan Kubera odczytał oświadczenie dotyczące projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
strategii Rozwoju Gminy Kłodawa oraz interpelację dotyczącą ochrony Żołny. Oświadczenie 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
9. Zamknięcie obrad 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona 
zamknął obrady sesji. 
protokołowała: 
Kamila Kłosowska 
 
  

Przewodniczący 
Rada Gminy Kłodawa 

 Andrzej Korona 


